
Protokoll vid PRO Kärrtorps årsmöte i Reflexens biografsalong 27 september 2021. 

Antal närvarande: 35. 

§1. Mötets öppnande. 

Ordföranden Sussie Hellsten öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna. På grund av 
restriktioner med anledning av pandemin hölls årsmötet senare än vanligt och utan 
sedvanlig kaffeservering. 

§2. Kallelse till årsmötet. 

Kallelse till årsmötet har skett genom e-post och brev. Mötet beslutade att kallelse skett i 
stadgeenlig ordning. 

§3. Ordförande för mötet. 

Till ordförande för årsmötet valdes Britt-Marie Ekvall.  

§4. Sekreterare för årsmötet. 

Till sekreterare för årsmötet valdes Leif Karlsson. 

§5. Justerare av mötets protokoll. 

Till att justera mötets protokoll valdes Siv Fransson och Birgit Persson. 

§6. Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse för år 2020. 

Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse för 2020 genomgicks avsnitt för avsnitt 
och godkändes av mötet. Bilaga 1. 

§7. Revisionsberättelse för 2020. 

Revisionsberättelse för 2020 godkändes. Bilaga 2. 

§8. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för år 2020. 

§ 9. Val. 

Valberedningens ordförande Anne-Marie Wohlin föredrog valberedningens utsända förslag. 
Valberedningens förslag om val på 1 år gäller innevarande år 2021 och val på 2 år 
innevarande år 2021 samt 2022. Styrelseledamöterna Ingrid Staf och Britt-Marie Löndqvist 
hade avsagt sig omval. Anders Helsing hade avsagt sig omval som kassör. Bilaga 3. 

a) Till ordförande för 2 år valdes Sussie Hellsten (omval). 
b) Till kassör för 2 år valdes Anita Larsson (nyval). 
c) Till studieorganisatör för 1 år valdes Mariana Möller (omval). 
d) Till ledamöter för 2 år valdes Britt-Marie Ekvall (nyval), Eva Söderlund (nyval) och 

Lennart Öström (omval) och till ledamot för 1 år Anders Helsing (nyval). 

Kvarstår i styrelsen: Leif Karlsson sekreterare, Monica Lundgren och Eva Ekblad. 



e) Till revisorer för 1 år valdes Aina Persdotter (omval) och Greger Lundberg (nyval). 
f) Till revisorsersättare för 1 år valdes Gunilla Finné (nyval) och Birgit Persson (omval). 

§10. Val av valberedare. 

Till valberedare för 1 år valdes Elvy Fougner (omval), Lillemor Karlsson (omval) och Anne-
Marie Wohlin (omval). Anne-Marie Wohlin är sammankallande. 

§11. Information från Stockholms stads pensionärsråd och Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
pensionärsråd. 

Britt-Marie Ekvall informerade från Kommunala pensionärsrådet i Stockholm, KPR, där Britt-
Marie är ledamot. Aktuella frågor har handlat om personalfrågor med anledning av 
pandemin men även långsiktiga krav som PRO driver. Det har gällt omplaceringar av icke-
vaccinerad personal, högre personalbemanning, språktester och språkutbildning samt krav 
på sjuksköterskor nattetid inom äldreomsorgen. PRO har även tagit upp hyran för dem som 
bor i särskilt boende samt krav på generösare biståndsbedömning när det gäller rätt till 
särskilt boende och hemtjänst. 

Leif Karlsson informerade från Skarpnäcks stadsdelsnämnd pensionärsråd, SPR, där han och 
Sussie Hellsten är ledamöter. Det har varit en lugn sommar med smittfritt inom den 
kommunala äldreomsorgen. Hög vaccinationsgrad. Dock har RS-virus och kräksjuka kommit 
tidigare än vanligt. ”Smarta lås” införs inom hemtjänsten där Skarpnäck är först. Öppna 
mötesplatserna i Hammarbyhöjden och Skarpnäck öppnar igen 5 oktober. Även biblioteken 
öppnar. PRO Kärrtorp är med vid förvaltningens ”Trygghetstorg” på Kärrtorpsplan 22 
september. Kontakt har tagits med lokalpolisen om medverkan på månadsmöte 2022. 

§12. Höstens verksamhet. 

Informationsblad har per brev sänts till alla medlemmar. Vid nästa månadsmöte 25 oktober 
medverkar Erik Linder och Ludvig Jerner med sång och musik.  Bilaga 4. 

§13. Övriga frågor. 

Tina Heinsoo, ledamot i styrelsen för Kulturföreningen Biograf Reflexen, informerade om 
höstprogrammet på Reflexen. Biljetter kan köpas både via nätet och direkt i kassan. Nya 
stolar har installerats i biografsalongen. Sussie Hellsten rapporterade från möte med 
Kärrtorps Brå, Brottsförebyggande rådet i Kärrtorp. 

§14. Avtackning samt mötets avslutning. 

Sussie Hellsten tackade avgående styrelseledamoten Britt-Marie Löndqvist med blommor. 
Ingrid Staf tackas senare. Britt-Marie Ekvall tackade deltagarna och avslutade årsmötet. 

 

Vid protokollet:  Leif Karlsson.       Justeras: Siv Fransson                Birgit Persson 

 

 



  

 

 

 

 

 

 


